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FINANČNE POSLEDICE:  Ni finančnih posledic za proračun. 

 

OBRAZLOŽITEV: 

 

V skladu z 39. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Trzin (Uradni vestnik Občine Trzin, št. 12/20) 

občinski svet po določitvi dnevnega reda seje, najprej odloča o sprejemu zapisnika prejšnje seje in vseh 

drugih zapisnikih. Član sveta lahko poda pripombe k zapisniku prejšnje seje in zahteva, da se zapisnik 

ustrezno spremeni in dopolni. O utemeljenosti sprememb in dopolnitev odloči svet. Zapisnik se 

sprejme z ugotovitvijo, da nanj niso bile podane pripombe, lahko pa se sprejme ustrezno spremenjen 

in dopolnjen s sprejetimi pripombami.  

 

Po sprejemu se zapisnik objavi na spletnih straneh občine.  

 

Zapisnik je v prilogi.  

 

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

Na podlagi Poslovnika Občinskega sveta Občine Trzin (Uradni vestnik Občine Trzin, št. 12/20) je 

Občinski svet Občine Trzin, na 23. redni seji, dne 15. decembra 2021, sprejel naslednji  

 

SKLEP 

 

Zapisnik 22. redne seje Občinskega sveta Občine Trzin, z dne 17. 11. 2021, se sprejme in potrdi.  

 

Številka: 23-1/2021          Župan Občine Trzin 

Datum: 15. 12. 2021             Peter LOŽAR, l. r. 

 



OBČINA TRZIN 

Občinski svet 

 

Številka zadeve: 900-0011/2021- 

Datum: 26. 11. 2021 

 

ZAPISNIK 

 

22. redne seje Občinskega sveta Občine Trzin, ki je bila v sredo, 17. novembra 2021, s pričetkom ob 

17. uri v dvorani Kulturnega doma Trzin, na Mengeški cesti 9 v Trzinu. 

 

Udeleženci seje so bili že s sklicem seje opozorjeni, da je vstop na sejo možen samo z izpolnjenim PCT 

pogojem (preboleli, cepljeni, testirani), kar se je ob vstopu na sejo tudi preverjalo in, da je na seji 

potrebno upoštevati vse zaščitne ukrepe za preprečevanje širjenja bolezni COVID-19 (razkuževanje rok, 

uporaba zaščitne maske in upoštevanje ustrezne medosebne razdalje). Dvorana Kulturnega doma je 

bila pred uporabo dobro prezračena, vsem udeležencem seje so bile ob prihodu na voljo maske in 

razkužilo, stoli v dvorani pa so bili razporejeni tako, da so omogočali ustrezno medosebno razdaljo.  

 

Sejo je sklical župan Občine Trzin, gospod Peter Ložar, na osnovi 33. člena Zakona o lokalni samoupravi 

(Uradni list RS, št. 94/07 - uradno prečiščeno besedilo, 27/08, 76/08, 79/09, 51/10, 40/12-ZUJF, 14/15 

– ZUUJFO, 11/18 – ZSPDSLS-1, 30/18, 61/20 – ZIUZEOP-A in 80/20 - ZIUOOPE), 18. člena Statuta Občine 

Trzin (Uradni vestnik Občine Trzin, št. 2/21 - uradno prečiščeno besedilo) ter 27. člena Poslovnika 

Občinskega sveta Občine Trzin (Uradni vestnik Občine Trzin, št. 12/20). 

 

Sejo je vodil župan Peter Ložar.  

 

NAVZOČI:   /Lista prisotnosti je priloga izvirniku zapisnika/   

  

Župan: 

gospod Peter LOŽAR  /Lista za trajnostni razvoj Trzina/. 

 

Člani OS:  

gospod Milan KARČE /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, gospa Veronika WEIXLER /Lista za trajnostni 

razvoj Trzina/, gospod Anton PERŠAK /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, gospod Anton KRALJ /Lista za 

trajnostni razvoj Trzina/, gospa Nuša REPŠE /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, gospa Klavdija TRETJAK 

/Lista za trajnostni razvoj Trzina/, gospa Dunja ŠPENDAL /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, gospod Rado 

GLADEK /SDS/, gospod Miha PANČUR /SDS/, gospod Robert MARKIČ /Odgovorni, aktivni občani 

Trzina/, gospod Gregor PEVC /Lista Trzin je naš dom/ in gospod Marko KAJFEŽ /Lista združeni Trzin/.  

 

Odsotnost opravičila:  gospa Alenka MARJETIČ ŽNIDER /Odgovorni, aktivni občani Trzina/. 

 

Občinska uprava: ga. Polona GORŠE PRUSNIK, g. Viktor TORKAR, g. Rok STENKO in ga. Barbara 

GRADIŠEK. 

 

Odsotnost opravičili: / 

 

Navzoči vabljeni:  

• g. Dejan KOŠIR, komandir Policijske postaje Domžale, pri 3. točki dnevnega reda, 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?urlid=200794&stevilka=4692
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?urlid=200876&stevilka=3347
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?urlid=200979&stevilka=3437
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?urlid=201051&stevilka=2763


• g. Aljoša UMEK in g. Domen SVETLIN, predstavnika podjetja Envirodual d.o.o., pri 4. točki dnevnega 

reda, 

• ga. Metka PRAVST PRIMOŽIČ, odgovorna urednica glasila Odsev. 

 

Opravičeno odsotna: ga. Katarina POGAČNIK, predstavnica podjetja Envirodual d.o.o.. 

 

Neopravičeno odsotni: / 

 

Ostali navzoči: / 

 

Župan je ugotovil, da je na seji navzočih 12 občinskih svetnic in svetnikov in, da je s tem občinski svet 

sklepčen. 

 

Odločanje o dnevnem redu 22. redne seje: 

• Predlogi za umik točk z dnevnega reda 22. redne seje: 

Predlogov za umik točk z dnevnega reda seje ni bilo.  

 

• Predlogi za razširitev dnevnega reda 22. redne seje z novimi točkami: 

Predlogov za razširitev dnevnega reda z novimi točkami ni bilo.  

  

Glasovanje o dnevnem redu, ki vsebuje 6 točk.  

 

Občinski svetniki in svetnice so soglasno (12 glasov »za«) sprejeli  

 

DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 21. redne seje Občinskega sveta Občine Trzin, z dne 6. 10. 2021;  

2. Potrditev zapisnikov 4. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trzin, ki je potekala od 22. do 

24. 9. 2021 ter 5. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trzin, ki je potekala od 22. do 27. 10. 

2021; 

3. Poročilo o delu Policijske postaje Domžale za leto 2020; 

4. Lokalni energetski koncept Občine Trzin; 

5. Vprašanja in pobude občinskih svetnikov; 

6. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji občinskih cest v Občini Trzin – 

skrajšani postopek. 

 

 

K točki 1/ 

 

Pod prvo točko dnevnega reda so članice in člani občinskega sveta obravnavali zapisnik 21. redne seje, 

na katerega ni bilo pripomb. 

 

Soglasno (12 glasov »za«) so sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

Zapisnik 21. redne seje Občinskega sveta Občine Trzin, z dne 6. 10. 2021, se sprejme in potrdi.  

 

 



K točki 2/ 

 

Pod drugo točko dnevnega reda so članice in člani občinskega sveta obravnavali zapisnika 4. in 5. 

dopisne seje, na katera ni bilo pripomb. 

 

Glasovanje: 

 

2.1/ Soglasno (12 glasov »za«) so sprejeli  

 

SKLEP 

 

Zapisnik 4. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trzin, ki je potekala od 22. do 24. 9. 2021, se sprejme 

in potrdi.  

 

 

2.2/ Soglasno (12 glasov »za«) so sprejeli tudi 

 

SKLEP 

 

Zapisnik 5. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trzin, ki je potekala od 22. do 27. 10. 2021, se sprejme 

in potrdi. 

 

 

Seji se je pridružil g. Dejan Košir, komandir Policijske postaje Domžale.   

 

 

K točki 3/ 

 

Poročilo o delu Policijske postaje Domžale za leto 2020 je podrobneje predstavil Dejan Košir, komandir 

Policijske postaje Domžale.  

 

Stališči delovnih teles sta podala: Milan KARČE, predsednik Statutarno-pravne komisije ter Anton 

PERŠAK, predsednik Odbora za finance in premoženje. 

 

Razpravljali so: Anton PERŠAK /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Dejan KOŠIR /komandir Policijske 

postaje Domžale/, župan Peter LOŽAR, Marko KAJFEŽ /Lista združeni Trzin/ in Rado GLADEK /SDS/.  

 

Po končani razpravi je sledilo glasovanje. 

  

Članice in člani občinskega sveta so soglasno (12 glasov »za«) sprejeli 

 

SKLEP 

 

Občinski svet Občine Trzin se je na 22. redni seji dne 17. 11. 2021 seznanil s Poročilom o delu Policijske 

postaje Domžale za leto 2020. 

 



Občinski svet Občine Trzin ocenjuje, da je izvajanje občinskega programa varnosti potekalo v skladu s 

programskimi izhodišči in smernicami, varnostne razmere na območju občine Trzin za leto 2020 pa 

ocenjuje kot zelo dobre in stabilne. 

 

Ta sklep se objavi v Uradnem vestniku Občine Trzin. 

 

 

Po glasovanju je sejo zapustil g. Dejan Košir, komandir Policijske postaje Domžale, pridružili pa so se g. 

Rok Stenko, višji svetovalec župana za prostor in gjs ter g. Aljoša Umek in g. Domen Svetlin, 

predstavnika podjetja Envirodual d.o.o.. 

 

 

K točki 4/ 

 

Lokalni energetski koncept Občine Trzin je podrobneje predstavil Rok Stenko, višji svetovalec župana 

za prostor in gjs, ki je opozoril tudi na redakcijske popravke v gradivu, ki so bili obravnavni že na odboru. 

Pri pregledu dokumenta je član odbora g. Karče opozoril na dve napaki, ki sta se pojavili. Pri opisu 

energentov, pri javnih objektih, je za vrtec zapisano, da se stavba primarno ogreva s toplotno črpalko 

(geosonde), kot sekundarni vir pa se uporablja tudi zemeljski plin. To ni zapisano povsem pravilno, saj 

je zemeljski plin samo za ogrevanje kuhinje, ni pa mišljeno tako, da če bi primarni vir odpovedal, bi cela 

stavba delovala na zemeljski plin. Pri objektu Lopa na Habatovi pa je zapisano, da je energent za 

ogrevanje toplotna črpalka, v resnici pa je zemeljski plin. Za to dvoje se predlaga redakcijski popravek, 

če se svetniki strinjajo.  

Predlaganim redakcijskim popravkom ni nasprotoval nihče.   

 

Stališča delovnih teles so podali: Milan KARČE, predsednik Statutarno-pravne komisije (Komisija je to 

soglasno potrdila, pripombe so bile pa pravkar povedane.); Marko KAJFEŽ, predsednik Odbora za okolje 

in prostor; Nuša REPŠE, predsednica Odbora za gospodarske javne službe ter Anton PERŠAK, 

predsednik Odbora za finance in premoženje. 

 

V razpravi so sodelovali: Gregor PEVC /Lista Trzin je naš dom/, Nuša REPŠE /Lista za trajnostni razvoj 

Trzina/, Miha PANČUR /SDS/, župan Peter LOŽAR, Anton PERŠAK /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, 

Aljoša UMEK /predstavnik podjetja Envirodual d.o.o./, Dunja ŠPENDAL /Lista za trajnostni razvoj 

Trzina/, rado GLADEK /SDS/ in Polona GORŠE PRUSNIK /direktorica občinske uprave/.  

 

Po končani razpravi so člani občinskega sveta soglasno (12 glasov »za«) sprejeli 

 

SKLEP 

 

Občinski svet Občine Trzin sprejme Lokalni energetski koncept Občine Trzin v predloženem besedilu. 

 

Ta sklep in Povzetek Lokalnega energetskega koncepta Občine Trzin se objavita v Uradnem vestniku 

Občine Trzin in pričneta veljati naslednji dan po objavi, Lokalni energetski koncept Občine Trzin v celoti, 

pa se objavi na spletni strani Občine Trzin. 

 

Sejo so zapustili g. Rok Stenko, višji svetovalec župana za prostor in gjs ter g. Aljoša UMEK in g. Domen 

SVETLIN, predstavnika podjetja Envirodual d.o.o., pridružil pa se je g. Viktor Torkar, višji svetovalec 

župana za gospodarske javne službe.  



K točki 5/ 

 

Pod to točko dnevnega reda so članice in člani občinskega sveta podali naslednja vprašanja in pobude: 

 

1. Gospa Dunja ŠPENDAL /Lista za trajnostni razvoj Trzina/: 

Na Mlakarjevi že celo poletje stoji počitniška prikolica. Najemniki so tam v eni hiši. Ko se je obnavljala 

Prešernova, je bil to še večji problem, ker zaseda tri parkirišča in je širša, tako da gleda na cesto. Tudi 

sosedje so se že pritoževali, da tako ne gre, saj, če se ne bo ukrepalo, se lahko začne to pojavljati v 

večjem številu.    

 

G. župan pojasni, da se je z revirnim policistom pogovarjal, kako bi se zadeva peljala naprej. Inšpektorat 

oziroma redarji so že izdali globo. Težava je v tem, da ko je lastnik naredil ta prekršek, je lahko samo 

enkrat oglobljen za ta prekršek. Potrebno bo spremeniti odlok. Trenutno je tak kot je. Zadevo je sedaj 

prevzela policija in tekom tedna bodo izdali še zadnji ustni opomin, potem pa gre zadeva v nadaljnji 

postopek, da se odredi odvoz. Ta prikolica se premika po Mlakah že vsaj dva meseca in sedaj se je 

ustalila na tem mestu. Je pa potrebno še preveriti, kako je na redarstvu, ali je bila pritožba oziroma 

karkoli drugega. Želijo pa tako redarji kot tudi policija narediti tako, da bo zadeva šla skozi, da ne bo 

potem to padlo na sodišču, če zadeva slučajno pride na sodišče. Ta teden bodo poskusili še z ustnim 

opominom, potem gre procedura naprej, da se sproži postopek za prisilni odvoz.      

 

 

2. Gospod Robert MARKIČ /Odgovorni, aktivni občani Trzina/: 

1) Otroci, ki dopolnijo starost 18 let, morajo narediti prehod od svojega pediatra do družinskega 

zdravnika. S strani občanov je bil obveščen, da prihaja do določenih težav, ker naj ne bi bilo 

mesta. Svetnika zanima, kako je s tem v Zdravstvenem domu Domžale, glede na to, da je 

Občina Trzin soustanoviteljica in kako se bo občina lotila reševanja te problematike, sploh 

glede na to, da je mladim prijazna občina?    

 

G. župan pove, da si občina, kot mladim prijazna občina, zelo prizadeva, da bi pridobila pediatra. 

Obljubljeno je, da pediater pride in, da bo stalna ambulanta v Trzinu. Otroška zobozdravstvena 

ambulanta je že v Trzinu, pediatra pa se še poskuša pridobiti. Težava je v tem, da tako kot je nekdo v 

Moravčah ali Domžalah, če ima prosto, dolžan sprejeti nekoga iz Trzina, je tudi obratno in je tudi 

zdravnica iz Trzina dolžna sprejeti nekoga iz Moravč ali Domžal, v kolikor ima prostor. Koncesije so 

zapolnjene za celotno Ljubljansko regijo, ne samo za Trzin in Domžale. Pomanjkanje je zagotovo vsaj 

30 %, saj je bil sistem koncesij postavljen pred skoraj tridesetimi leti in se od takrat ni nič spremenil. 

Takrat so bili postavljeni trije zdravniki oziroma podeljene so bile tri koncesije za Mengeš in Trzin, ko 

sta imela manj kot 5000 prebivalcev (Mengeš) in okrog 3000 prebivalcev (Trzin). Sedaj ima Mengeš 

okrog 8700 prebivalcev in Trzin uradno 3900 prebivalcev. Koncesije so stare toliko kot so, število 

prebivalcev pa se je povečalo. To se lahko ureja le na državni ravni z ministrstvom in z zdravstveno 

zavarovalnico, ki pa seveda ostro zavračajo, ker bi na drugi strani to pomenilo, da iz krajev, kjer so se 

ljudje odseljevali, bi se pa morala zdravstvena mreža krčiti. Tega si pa nihče ne želi. Gre sicer za osebni 

pogled, kot pozna te zadeve, tega občina ni prejela z ministrstva, vendar opaža, da se tako nekako vse 

skupaj dogaja. Dokler se na celotnem ljubljanskem območju ne bo vse zrušilo, nekih velikih sprememb 

ne bo. Če se bo zdravstveni dom res širil in bo zagotovljena neka kvalitetna oskrba, bo v krogu treh 

kilometrov vseeno možnost, da se dobi tako pediater kot tudi zdravnik za odrasle. Da bi se pa širilo na 

področju koncesij, pa zaenkrat slabo kaže, sploh za Trzin. Že gospod Peršak se je dolga leta trudil, da bi 

se vsaj polovica trzinske koncesije iz Mengša prestavila v Trzin, ampak ni uspelo. Lahko se sicer Trzinci 

prijavijo v Moravčah, ampak samo dokler se ne zapolni.  



Če g. Markič pravilno razume, prosta mesta za občane teh občin soustanoviteljic so, problematika naj 

bi bila samo lokacijska.  

 

G. župan poudari, da je zelo zasedeno in je zelo težko dobiti, kot je že razložil, kakšen je sistem. Nekateri 

zdravniki imajo sicer že nekaj več prostora, ker so že zviševali normative. Bo pripravil pisni odgovor do 

naslednje seje.    

 

 

2) Sanacija cevi na koncu Kidričeve lepo poteka. Kdaj je planiran zaključek in po novem 

aktivacija uvoza na ulico? Kakšna je časovnica tega projekta? 

 
G. župan pojasni, da je bilo potrebno glavno vodovodno cev za industrijsko cono prestaviti, zato se 

sedaj izvaja tlačni preizkus, in naj bi bilo v roku tedna dni to zaključeno. Če bo vse funkcioniralo, se bo 

tisti del dokončno zasul. Na koncu je zrasla še neka vodovodna cev, ki je kar precej velika, in ko se bo 

tudi to rešilo, se bo asfaltiralo. Potem bi se nadgradilo še s kolesarsko stezo, za katero je bila ravno 

pretekli teden podpisana pogodba. Prvi del bo urejen še letos, kolesarska pa potem zgodaj spomladi. 

Določene stvari se bodo pa skušale narediti že čez zimo. 

 

Vključi se g. Viktor TORKAR /višji svetovalec župana za gospodarske javne službe/, ki pove, da je ravno 

danes potekal sestanek glede vodovoda. Glede na to, da je to glavni vodovod za cono, bo potrebno 

vključiti projektante, ker so taki predpisi, da se ne more kar naročiti izvajalcu, kako naj naredi. Danes 

je potekal sestanek, v nedeljo se to preveže in takrat bodo predvidoma v coni od devetih do dveh brez 

vode. Izvajalec je obljubil, da bo to naredil čim prej. To jih je sedaj oviralo, tega na koncu niso mogli 

zaključiti. Naslednji teden naj bi potem prišli nazaj.  

 

G. Markič meni, da bi bilo smiselno obvestiti. 

 

G. Torkar odgovori, da je Prodnik obiskal večje odjemalce v coni, obvestilo bo tudi po radiu in na spletni 

strani Prodnika. 

 

G. Markiča zanima, če se bo pošiljalo tudi po pošti? 

 

G. Torkar pojasni, da po pošti ne obveščajo, ampak obveščajo po radiu, objavijo na spletni strani in 

obiščejo velike odjemalce.         

 

 

3) Zraven BMW-ja stoji hiša, katere streha je že deset ali petnajst let v precej slabem stanju, 

sedaj pa sploh. Situacija je precej nevarna. Če prav razume, je težava verjetno v tem, da 

je ta nepremičnina v zasebni lasti. Kako to, da potem tam, pod tisto streho, poteka 

pločnik?  

 

Po besedah g. župana gre za hišo, ki je bila zgrajena pred letom 1967, kar pomeni, da ima gradbeno in 

uporabno dovoljenje, ne glede na vse skupaj. Pod tem napuščem je občina še odkupila del. Najbolj 

nevaren del je na kolesarsko stezo ali na cesto. Potekajo pogovori z enim od solastnikov, težava pa je 

tudi v tem, da je več solastnikov. Z enim od njih potekajo pogovori in je tudi obljubil, da bo poskušal 

čim več popraviti in, da bodo skušali zadevo čim prej urediti. Težko je, ker ima tudi ta gospod ostale 

solastnike zraven, kjer so pa težave. Opozorila so bila postavljena, ponovno se bo tudi preverilo, koliko 

je vsaj na prvi pogled nevarnih strešnikov.       



3. Gospod Anton PERŠAK /Lista za trajnostni razvoj Trzina/: 

Na seji Odbora za finance in premoženje je članica odbora, ki ni svetnica, opozorila na 

manjkajočo ograjo na brvi čez potok pri Trzinki. Potok je bil reguliran, kar je zelo dobro. Čez 

ta potok so bile brvi. Tudi pri Trzinki je brv, ki je včasih imela ograjo, sedaj pa te ograje ni več. 

Pred časom je neka 80 letna gospa celo padla v potok. Na odboru je bila podana pobuda, da 

se postavi ograja tudi na tej brvi, in meni, da bi se to res lahko naredilo, ker to ne bi 

predstavljalo neki strošek in, da se ne bi slučajno kdo poškodoval.     

 

G. župan odgovori, da se bo preverilo, kaj je možno narediti.  

 

 

4. Gospod Gregor PEVC /Lista Trzin je naš dom/: 

1) Ima vprašanje s strani občana. Kljub organiziranemu odvozu vejevja se velikokrat dogaja, da 

to vejevje ostaja tudi na poteh v gozdu. Sprašuje ali bi bilo možno postaviti nekakšno rampo, 

tudi v izogib temu, kar se dogaja, kar je tudi gospod policist povedal, da se nič od tega ne bi 

več dogajalo? Lahko na stroške lastnikov, ki imajo seveda potem omogočen vstop.    

 

G. župan odgovori, da ne, ker bi potrebovali soglasje preko 800 ljudi. Pri tem je potrebno upoštevati, 

da gre tudi za zapuščinske postopke, ki niso končani, so solastniki, ki so med seboj skregani in tako 

naprej. Težava je tudi v tem, da sta na Belo cesto dva dostopa še iz obrtno industrijske cone in na tem 

področju je praktično nemogoče pridobiti soglasje vseh. Zakonodaja ne dopušča. Težava je tudi, da če 

bi se že vsi strinjali, gre še vedno za gozdno pot.  

 

G. Pevc navede kot primer področje za Savo. Po Brnčičevi na desno proti Savi je veliko potk, kjer so 

težavo rešili na ta način z zaporami. Lastniška struktura mu sicer ni znana, ampak zagotovo ni samo en 

lastnik.    

 

G. župan meni, da je tam veliko državnega in da je to zaprla država. Bo preveril, na kakšen način je bilo 

to zaprto.  

 
 

5. Gospod Rado GLADEK /SDS/: 

Občina Trzin je ena redkih občin, ki občanom nudi to ugodnost, da jim vejevje odpelje 

praktično z dvorišča oziroma ga je potrebno zapeljati le malo stran od hiše. S tem se 

preprečuje, da bi se kurilo po kraju in se ljudem malo povečuje komoditeta, saj vejevja ni 

potrebno daleč voziti. Vendar kljub jasnim obvestilom in po že nekem ustaljenem 

tradicionalnem pravilu, da je to dvakrat na leto (oktobra in aprila), ljudi ni mogoče naučiti, 

kdaj je april in kdaj je oktober. Ljudje to še vedno vozijo. Na Ongru so še vedno kupi vejevja, 

prav tako pred Marcatorjem. Ravno danes je govoril z gospodom Torkarjem, da bo potrebno 

narediti še en krog in to počistiti, vendar to ni način. Prosi tudi urednico, da se o tem zopet 

malo napiše v Odsev. 

 

Ga. Metka PRAVST PRIMOŽIČ /odgovorna urednica glasila Odsev/, pojasni, da se v Odsevu piše o tem, 

vendar ljudje pred zbiranjem in po zbiranju, še vedno vozijo. 

 

G. Gladek meni, da bi bilo mogoče potrebno bolj označiti, ko se zaključi ali postaviti tablo. Boji se, da 

bo šlo na koncu tako daleč, da bodo občani to ugodnost mogoče izgubili, ker bo na koncu Trzin čez celo 

leto poln nekih kupov, zato ker ljudje ne morejo razumeti, da se to odvaža samo dvakrat na leto.    



Župan pove, da se je največ rešilo na dveh ali treh mestih, kjer se je to dogajalo celo leto, da je nekdo 

čistil svoj vrtiček in so potem sosedje imeli dovolj, ker so gledali s svojih dvorišč, on pa tega s svojega 

dvorišča ni videl. Zanimivo pa je, da se je na točkah, ki so bile včasih zelo problematične, v nekaj letih 

s pogovori uspelo rešiti, sedaj so se pa pojavile težave na drugih točkah. Si pa sploh ni več možno 

privoščiti, da se tega ne bi pobiralo. Kot je že večkrat omenil tudi na raznih odborih, sam stanuje na 

območju, ki že gleda na Depalo vas, kjer te ugodnosti nimajo in je spomladi in jeseni, ko se začne 

kurjenje, vse zadimljeno. Zato je potrebno vztrajati na tem.  

 

Vključi se ga. Nuša REPŠE /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, ki poudari, da še vedno vozijo tudi s 

tovornjaki. 

 

Po besedah g. župana ne več toliko. Včasih se še zgodi, vendar ne toliko kot leta 2015, ko je bilo tega 

res veliko. 

 

V zvezi s tem, kar je prej izpostavil gospod Pevc, g. Peršak meni, da se dogaja celo to, da v gozd vozijo 

od drugod. Sam je to nekoč celo videl, ko je nekdo peljal proti bajerju. Verjetno tudi na te kupe kdaj 

kdo pripelje od drugod. Včasih so tudi smeti vozili v kontejnerje. 

 

G. Pevc poudari, da gre ravno za to, da se varuje narava, gre za mokrišča, višje pa kurijo kable. Zraven 

so potoki, zraven je vse kontaminirano in bi morali do vrha počistiti. Potrebno bi bilo pristopiti k temu, 

da bi se nekako omejil vhod v gozd. 

 

G. župan omeni, da zakonodaja tukaj občini ne gre na roko.  

 

G. Pevc meni, da bo potrebno najti nekaj drugega in na nek drug način to rešiti. 

 

G. župan se tega zaveda in je tudi sam že marsikaj poizkušal in se s kom o tem pogovarjal, vendar je 

čez nekaj mesecev zopet vse isto.       

 

     

K točki 6/ 

 

Seja se je nadaljevala z obravnavo predloga Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

kategorizaciji občinskih cest v Občini Trzin – skrajšani postopek. Obrazložitev je podal Viktor Torkar, 

višji svetovalec župana za gospodarske javne službe.  

 

Stališča delovnih teles so podali: Milan KARČE, predsednik Statutarno-pravne komisije; Nuša REPŠE, 

predsednica Odbora za gospodarske javne službe ter Anton PERŠAK, predsednik Odbora za finance in 

premoženje.  

 

Razpravljali so: Robert MARKIČ /Odgovorni, aktivni občani Trzina/, Viktor TORKAR /višji svetovalec 

župana za gospodarske javne službe/, župan Peter LOŽAR in Anton PERŠAK /Lista za trajnostni razvoj 

Trzina/. 

  

Sledilo je glasovanje o dveh sklepih. 

 

1. Sklep 

Članice in člani občinskega sveta so najprej soglasno (12 glasov »za«) sprejeli 



 

SKLEP 

 

Občinski svet Občine Trzin je obravnaval predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

kategorizaciji občinskih cest v Občini Trzin po skrajšanem postopku in ga sprejel. 

 

 

2. Sklep 

Nato so soglasno (12 glasov »za«) sprejeli še 

 

SKLEP 

 

Občinski svet Občine Trzin je naložil statutarno-pravni komisiji sveta pripravo uradnega prečiščenega 

besedila Odloka o kategorizaciji občinskih cest v Občini Trzin. 

 

 

Ker so bile obravnavane vse točke dnevnega reda, je župan ob 18.13 sejo zaključil. 

 

 

Zapisala:                            ŽUPAN 

Barbara GRADIŠEK                                                               Peter LOŽAR   

 


